



Communication au quotidien 2 / Everyday Communication 2

Ce cours dure 16 semaines. Il a lieu deux fois par semaine pendant quatorze semaines et trois fois pendant deux semaines. /

This course runs for 16 weeks. It takes place twice a week for fourteen weeks and three times for two weeks.

les mardis et jeudis du 7 janvier au 26 avril ET le samedi 1^{er} mars et 26 avril Tuesdays and Thursdays from January 7 to April 26 AND Saturdays March 1 and April 26		
<p>Mardi / Tuesday 18 h à 21 h 7 janvier - 22 avril 6:00 to 9:00 p.m. January 7 - April 22</p> <p> à distance/distance learning</p>	<p>Jeudi / Thursday 18 h à 21 h 9 janvier - 24 avril 6:00 to 9:00 p.m. January 9 - April 24</p> <p> en présentiel/in person</p>	<p>Samedi / Saturday 9 h à 16 h ** 1^{er} mars et 26 avril seulement ** 9:00 a.m. to 4:00 p.m. ** March 1 and April 26 only **</p> <p> en présentiel/in person</p>

Ce cours inclut un examen de compétences à l'interne. Pour vous inscrire à Communication au quotidien 3, vous devez passer cet examen entre 13 h et 16 h le 26 avril 2025 afin de recevoir les résultats avant la date limite d'inscription. /

This course includes an in-house skills exam. To register for Everyday Communication 3, you must take this exam between 1:00 and 4:00 p.m. April 26, 2025, to receive the results before the deadline to register.

Communication au quotidien 4 / Everyday Communication 4

Ce cours dure 16 semaines. Il a lieu deux fois par semaine pendant quatorze semaines et trois fois pendant deux semaines. /

This course runs for 16 weeks. It takes place twice a week for fourteen weeks and three times for two weeks.

les mardis et jeudis du 7 janvier au 26 avril ET le samedi 1^{er} mars et 26 avril		
Tuesdays and Thursdays from January 7 to April 26 AND Saturdays March 1 and April 26		
Mardi / Tuesday 18 h à 21 h 7 janvier - 22 avril 6:00 to 9:00 p.m. January 7 - April 22	Jeudi / Thursday 18 h à 21 h 9 janvier - 24 avril 6:00 to 9:00 p.m. January 9 - April 24	Samedi / Saturday 9 h à 16 h ** 1^{er} mars et 26 avril seulement ** 9:00 a.m. to 4:00 p.m. ** March 1 and April 26 only **
 en présentiel/in person	 à distance/distance learning	 en présentiel/in person

Ce cours inclut la version Academic de l'International English Language Testing System (IELTS Academic). Pour recevoir vos résultats afin de pouvoir faire une demande d'admission à l'USB, vous devez passer cet examen entre le 27 avril et le 3 mai 2025. /

This course includes the Academic version of the International English Language Testing System (IELTS Academic). To receive your results so that you can apply for admission to USB, you must take this exam between April 27 and May 3, 2024.